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amely készült Ráckeve Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2012. május 23-án megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről 

 
 
 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácskozó terme 

 Ráckeve, Szent István tér 4.  
 

Az ülés időtartama: 17.05 -17.50 óráig 
  
Jelen voltak:  a képviselő-testület tagjai 
  Szadai József polgármester 
  Bukriné Gyengési Erzsébet alpolgármester 
             Mesterné Veszeli Mária jegyző 
      dr. Kereszturi Zita aljegyző, kabinetvezető 
             a Polgármesteri Hivatal irodavezetői 
  és a meghívottak a csatolt jelenléti ív szerint 
 
Szadai József polgármester köszöntötte a rendkívüli képviselő-testületi ülésen 
megjelenteket, a nyilvános ülést megnyitotta.  
Megállapította, hogy a képviselő-testület 9 tagja közül 7 fő jelen van az ülésen, így 
határozatképes a testület. Fodor Piroska és Szále Zsolt képviselők bejelentették, hogy 
késve fognak megérkezni.  
Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 37.§ (1) bekezdés b/ pontja 
alapján javaslatot tett az ülésről készülő jegyzőkönyv hitelesítőire dr. Bécsiné Bodó 
Katalin képviselő és Bukriné Gyengési Erzsébet alpolgármester személyében. 
 

 A képviselő-testület 9 tagja közül jelenlévő 7 fő 7 igen szavazattal, egyhangúlag 
megbízta az ülésről készülő jegyzőkönyv hitelesítésével dr. Bécsiné Bodó Katalin 
képviselőt és Bukriné Gyengési Erzsébet alpolgármestert. 

 
Javaslatot tett az ülés napirendjére az alábbiak szerint: 
1/ Előterjesztés a víziközmű szolgáltatás átszervezéséről 
    Előadó: Szadai József polgármester 
 

A képviselő-testület 9 tagja közül jelenlévő 7 fő képviselő 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi javaslatot.  
 

(Szále Zsolt képviselő 17.07 órakor az ülésterembe érkezett, így a képviselő-testület 9 tagja 
közül 8 fő részvételével, határozatképesen folytatta munkáját.) 
 
 
1/ Előterjesztés a víziközmű szolgáltatás átszervezéséről 
    Előadó: Szadai József polgármester 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
 
Szadai József emlékeztette a képviselő-testületi tagokat, hogy a víziközmű szolgáltatás 
ügyében történő döntéshozatalt a május 18-ai ülésén a CSÖT ülést követő rendkívüli 
ülésére halasztották, ezért került sor erre az ülésre. Felsorolta, hogy milyen egyeztetésekre 
került sor, honnan kaptak még újabb információkat. A CSÖT ülést követő egyeztetésen 
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olyan álláspont alakult ki, hogy az összes többi település, a legújabb információk 
birtokában, inkább a CSÖT által felkért ceglédi cégbe történő beolvadást támogatja. 
Különböző időpontokban lesznek testületi ülések. Dömsöd  Képviselő-testülete hozta már 
meg döntését, amelyben az ÖKOVÍZ Kft.-be történő beolvadást támogatják feltételes 
módon, erről telefonon tájékoztatták. A döntésüket a ráckevei határozat után fogják 
meghozni.  
Deák Tibor felvetette, hogy a CSÖT-től kapott tájékoztatás sok ponton nem egyezik a 
pénteki ráckevei képviselő-testületi ülésen elhangzott információval. Ilyen például az, 
hogy az ülésen elhangzott, az ÖKOVÍZ Kft.-ben a víz- és hulladékkezelési tevékenység 
leválasztanák, ehhez képest a szindikátusi szerződésben elkülönítésről van szó. A szavazati 
joggal kapcsolatosan is más hangzott el az ülésen. Törzsbetétet 100 eFt-ért lehet venni, míg 
Ceglédnek 29 millió Ft ez, így óriási a különbség, tehát a belépők szavazata sem számít 
sokat. 
Szadai József hozzátette, hogy a későbbiekben lehet szó a jegyzett tőke emeléséről.  
Deák Tibor megjegyezte, hogy ez nincs leírva. Érzése szerint az ÖKOVÍZ Kft. hétfőre 
már majdnem megközelítette a Dabasi ajánlatot, amely eleve egy szolgáltató közelibb 
ajánlat volt. Nem tudja véletlenszerű tévedésnek értékelni a tervezetben leírtakat, mert 
ügyvéd állította azt össze. Számára viszont üzenetértékű, hogy már most, az 
együttműködés elején félreérthetőek – nem gondolja szándékosságnak, de azért 
véletlennek sem tudja be – a megfogalmazásaik, akkor mi lenne később.  
Bukriné Gyengési Erzsébet megjegyezte, hogy Ráckeve és Dömsöd a legnagyobb 
lakosságszámú település, így a hangsúly rajtuk van. Pánczél Károly országgyűlési 
képviselő telefonon jelezte kérte, hogy gondolják meg mégegyszer a csatlakozást, mert 
Gyál is szívesen befogadná a térséget.  
Szadai József elmondta, hogy Gyálon már zrt.-ben gondolkodnak, ez már meg is alakult, 
tehát nem lehet beolvadni. Aki oda csatlakozik, hátrányosabb helyzetbe kerül, mint ha a 
két felkínált lehetőség közül választanának.  
Bukriné Gyengési Erzsébet szerint valószínűleg nem is lenne ránk szükségük, ha 
Dunaharaszti és Szigethalom nem ment volna el máshova. Választókörzetet tekintve is 
Dabashoz tartozunk. Átláthatóbb, amit a dabasi társulás vezetője itt elmondott.  
Deák Tibor utalt Szabó József azon kijelentésére, hogy nem zárkóznak el attól, hogy 
Ráckevén üzemigazgatóság legyen, de annak költségét valakinek vállalni kell, tehát ezt 
nem Szigetszentmiklós, vagy Cegléd finanszírozná. Magyarázatot adott arra, hogy ez mit 
jelentene a város és a szolgáltatást igénybevevők részére.  
 
(Fodor Pirosa képviselő a napirendi pont tárgyalása közben, 17.22 órakor az ülésterembe 
érkezett, így a képviselő-testület 9 tagja közül 9 fő részvételével, határozatképesen folytatta 
munkáját.) 
 
Agócs Zoltán az eléjük tárt anyagok és a szóban is elhangzott tájékoztatók alapján szerinte 
konkrét ajánlatot a DAKÖV Kft. adott. Felsorolta a pontokba szedett, általuk vállalt 
feltéteket. Ráckeve vonatkozásában az ő ajánlatuk elfogadása lenne a legalkalmasabb. A 
kialakuló járások (Ráckeve és Szigetszentmiklós kettéosztása) vonatkozásában is ez lenne 
a legjobb megoldás.  
Deák Tibor – utalva Szadai József azon telefonjára, hogy a csatornahálózatban és a 
tisztítótelepben érdekelt önkormányzatokkal együtt kellene tartania Ráckevének – 
elmondta, hogy fordítva közelíti meg a polgármester a helyzetet. Véleménye szerint nem 
függ egymástól a csatlakozásuk, mehet a dolog külön. A beruházástól számítva 10 év 
elmúlt, nem kell már a vagyont együtt tartani. A másik dolog pedig a jelenleg egységes 
árképzés, amely a máshova csatlakozóknál magasabb is lehet a jelenleginél a tényleges 
költség árba történő beépítésével. Szerinte ezt a leválást egy felelős polgármester nem 
vállalná be csak azért, hogy a CSÖT elképzelésének megfeleljen.  
Sági János elmondta, hogy a KEVE-VÍZ Kft. másik tulajdonosa, Szigetújfelu Képviselő-
testülete elé a CSÖT-ön keresztül csak a ceglédi ÖKOVÍZ Kft. anyaga volt előterjesztve. 
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Nem jutottak el a döntésig, mert kifogásolták, hogy semmilyen más alternatív 
javaslatot nem kaptak. A CSÖT elnökének lett volna szerinte a feladata, hogy az 
alternatívákról is tájékoztassa a településeket.  
Agócs Zoltán utalt az előzményekre, amely alapján elindult a más irányba is történő 
tájékozódás, már majdnem az utolsó pillanatban.  
 
Kivetítésre került a 107/2012.(III.23.) sz. határozat szövege, amely elvi csatlakozási 
szándékot tartalmazott a CSÖT-tel  történő csatlakozás előkészítésére.  
 
Deák Tibor megállapította, hogy ezzel a határozattal nem kötelezte el magát Ráckeve az 
együtt történő csatlakozásra.  
Szadai József más megvilágításba helyezve a dolgot feltette azt a kérdést, hogy hol 
képzelik el Ráckeve a helyét 2013. január 1-jével, amikor a város feltehetően járási 
székhely lesz, mi lesz az üdülőterületen a „Szennyezőanyagok kivezetése a pari sávból” 
projekt megvalósításával. Ekkor már ketté, két járássá fog válni a jelenlegi kistérség, más 
lesz a választókörzet. Ugyanakkor az együttműködést a környékbeli településekkel kell 
végrehajtaniuk ebben is és más feladatokban is, amelyeket eddig együtt vállaltak. A 
képviselő-testüket véleményét kérte arról, hogy esetleg nem azokkal kellene-e egy helyre 
csatlakozniuk, akikkel szorosabb, napi együttműködés lesz, mint egy dabasi kft.-hez? 
Megemlítette, hogy még mindig nem teljesen eldöntött, hogy hány szervezet fogja kezelni 
az országban a víziközművet. 
Deák Tibor  megkérdezte, hogy 2013-tól a CSÖT, mint kistérségi szervezet megmarad-e. 
Az általa ellátott feladatok nyilván le fognak kerülni járási szintre majd, így megosztódnak 
a feladatok Szigetszentmiklóssal. Nem lesznek egymással függőségi viszonyban, 
együttműködhetnek, de ennek nem feltétele a víziközmű üzemeltetése, nem lát ebben nagy 
problémát.  
Agócs Zoltán szintén úgy gondolja, hogy a szoros együttműködésre eddig meg volt a 
lehetőség, ennél szorosabb együttműködés már nem lesz a CSÖT-ön belül, főleg abból 
kiindulva, hogy két külön járásra fog osztódni a terület. Szerinte az RSD-vel kapcsolatos 
beruházások nagy része csak a felső szakasz településeit fogja érinteni. A sok éves 
munkahelyi tapasztalatán alapszik annak vélelmezése, hogy nagyobb az érdekérvényesítő 
késességük.  
Szadai József a jövőbeli együttműködés fontosságát hangsúlyozta, kiemelte hogy a 
„Szennyezőanyagok kivezetése a pari sávból” projektben több mint 20 %-os Ráckeve 
részesedése a nagy üdülőterülettel.  
Mesterné Veszeli Mária tájékoztatta a képviselőket, hogy jövő év január 1-jétől 6 
hónapon belül kell az önkormányzatoknak felülvizsgálni a társulásaikat, így közte a 
CSÖT-t is. Véleménye szerint ennek a társulásnak nem lesz értelme a jövőben.  
Deák Tibor  ügyrendi kérése az volt, hogy a polgármester bocsássa szavazásra a DAKÖV 
Kft.-hez történő csatlakozást.  
Szadai József név szerinti szavazást kért a képviselő-testület tagjaitól a kivetítőn látható és 
ismertetett határozati javaslatról.  
 
 
A képviselő-testület 9 tagja közül 9 fő részvételével, név szerinti szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás mellett hozta meg határozatát. 
Agócs Zoltán    igen   Feith János     igen 
dr. Bécsiné Bodó Katalin igen   Fodor Piroska  tartózkodás 
Bodor László   igen   Szadai József  tartózkodás 
Bukriné Gyengési Erzsébet igen   Szále Zsolt  igen 
Deák Tibor   igen 
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225/2012.(V.23.) számú határozat 
 
Ráckeve Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
kinyilvánítja, hogy 2012. július 1-jétől - a víziközművekről 
szóló 2011. évi CCIX. törvényben foglalt szabályok szerint – 
a település teljeskörű víziközmű ellátását a DAKÖV Dabas 
és Környéke Vízügyi Kft.-be történő beolvadással kívánja 
megoldani. 
Felelős: Szadai József polgármester 
Határidő: 2012. május 23. 

 
Szadai József ismertette a következő határozati javaslatot.  
 
Közös megfogalmazással kiegészítette a testület a határozati javaslatot 2. ponttal.  
 
A képviselő-testület 9 tagja közül 9 fő részvételével, név szerinti szavazással, 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett hozta meg határozatát. 

 
226/2012.(V.23.) számú határozat 
 
1. Ráckeve Város Önkormányzatának képviselő-testülete úgy 

határoz, hogy az önkormányzat, mint ellátásért felelős a 
víziközművekről szóló 2011. évi CCIX. törvény alapján 
kizárólag önkormányzati tulajdonú víziközmű szolgáltató 
gazdasági társaság útján kívánja 2012. július 1-jétől a 
jövőre nézve megoldani a település teljeskörű víziközmű 
ellátását, és egyetért azzal, hogy a település ennek 
érdekében a DAKÖV Dabas és Környéke Vízügyi Kft.-be, 
mint befogadó víziközmű társaságba integrálja a helyi 
települési víziközmű szolgáltatási infrastruktúráját és 
szervezetét. Ennek keretében a személyi és tárgyi 
erőforrásokat a DAKÖV Kft. rendelkezésére bocsátja a 
későbbiekben külön részletezett és pontosított társasági 
szerződés/beolvadási szerződés és szindikátusi szerződés 
feltételei szerint, továbbá az önkormányzat, mint ellátásért 
felelős a DAKÖV Kft.-vel üzemeltetési szerződést köt 
2012. június 30-ától kezdődően, minimálisan 15 év 
időtartamra a helyi települési víziközmű szolgáltatások 
ellátására azzal, hogy a DAKÖV Kft. a települési 
víziközmű szolgáltatás tekintetében általános jogutód lesz. 

 
2. A képviselő-testület kinyilvánítja azon igényét, hogy a 

2012. május 22-én, a DAKÖV Kft. ügyvezetője által  tett, 
KIK/2012/00080 hiv. számú ajánlatában meghatározott 
tartalmi elemek a szindikátusi szerződésben rögzítésre 
kerüljenek. 

Felelős: Szadai József polgármester 
   Mesterné Veszeli Mária jegyző 

Határidő: 2012. június 20. 
 

A képviselő-testület 9 tagja közül 9 fő részvételével, név szerinti szavazással, 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett hozta meg határozatát. 
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227/2012.(V.23.) számú határozat 
 
Ráckeve Város Önkormányzatának Képviselő-testület - 
korábbi döntésének megfelelően - hozzájárul ahhoz, hogy 
jelenlegi Keve-Víz Kft. (Keve-Víz Közszolgáltató Kft. 2300 
Ráckeve, Dömsödi u. 85.) víziközmű szolgáltató gazdasági 
társasága a külön részletezett és pontosított társasági 
szerződés/beolvadási szerződés, szindikátusi szerződés 
feltételei szerint beolvadjon a DAKÖV Dabas és Környéke 
Vízügyi Kft.-be, mint befogadó társaságba, továbbá 
megerősíti, hogy az önkormányzat a DAKÖV Kft.-vel 
üzemeltetési szerződést köt 2012. június 30-ától kezdődően, 
minimálisan 15 év időtartamra a helyi települési víziközmű 
szolgáltatások ellátására azzal, hogy a DAKÖV Kft. a 
települési víziközmű szolgáltatás tekintetében általános 
jogutód lesz.  
Felelős: Szadai József polgármester 
   Mesterné Veszeli Mária jegyző 
Határidő: 2012. június 20. 

 
 

Szadai József megköszönte a munkát, majd a képviselő-testületi ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

Szadai József     Mesterné Veszeli Mária 
        polgármester           jegyző 
 
 
 
 
 
 
 dr. Bécsiné Bodó Katalin                        Bukriné Gyengési Erzsébet  
         jkv. hitelesítő              jkv. hitelesítő 
 


